
  Zápis členské schůze ZO ČSV Kladno -1.3.2023 

 

1.Schůzi zahájil přítel předseda Zdych uvítáním a přečtením programu. 

2. Zdravotní referent přítel Michal Červinka se vyjádřil, že léky jsou objednané a 

čeká až dorazí, bude informovat včelaře e-mailem. 

3. Přítelkyně Dana Belušová žádala včelaře, kteří léčí včely v jiné organizaci, aby 

nahlásili počet včelstev ,které se musí dopsat do CISU. Vzorky na mor se musí 

odevzdat  do 20.4. , aby se včas mohly poslat  do  Agroly. 

4.Přítel Červinka, přednesl referát o Sršni  asijské a její riziko, které představuje 

pro včely medonosné, dal kolovat krásně zpracovanou publikaci  o Sršni asijské 

a jejím šíření v Evropě .Přítelkyně  Belušová přidala,  že další hrozbou pro včely 

je Malý úlový brouk a přítel Zdych  se přidal, že mravenci umí taky udělat 

včelstvu velkou paseku. 

5.Přítelkyně Belušová  informovovala o možnosti proškolování zdravotních 

důvěrníků, formou školení, kde by získali nové poznatky o léčení a nemocech 

včel . 

6. Diskuze. 

Přítelkyně Belušová nabídla semena různých květin pro včely od Spolku Mája, 

možnost hromadné objednávky a slevy pro členy Spolku Mája, rozdala semínka 

Ampáka, aby si včelaři sami vypěstovali, jedná se o aromatický strom, který na 

svou silnou vůni láká medonosný hmyz, komu se podaří vypěstovat, tak předá 

své poznatky včelařům .Diskuze pokračovala , jak důležité  je pomoc přírodě  , 

že včely, čmeláci, motýli a další opylující  hmyz  jsou výživou vázáni na potravní 

zdroje v krajině, kterých velmi ubylo a dále ubývá. 

Zapsala přítelkyně Venuše Čermáková 

 

 

  

 

 



 

 

 

 

 


